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Møte (type/sted): Styremøte nr 4/2023 

Møtedato: 3.7.23 kl 18.30 via Teams 

 

Kopi 

til: 

Til stede: Navn: Kopi 

til: 

Til 

stede: 

Navn: 

 X Oddvar Tuverud  X Henrik Bjørndalen 

 X Arnt Foss X  Espen A. Schem (1.vara) 

 X Charlotte M. Tuverud X  Lagsledere 

 X Cathrine Olsen    

 

Møtereferent: Anne Ramstad Vedlegg: 

Neste møte: Mandag 14.8.23 kl 18.30 Lagsledere kl 19. 

 

Sak Tekst Ansvar 

1 Referat fra møte nr 3. 

Referat fra styremøte nr 3 ble godkjent. 

 

 

2 Innkommet post. 

Ingen saker. 

 

 

3 Møte lagsledere kl 19. 

Følgende saker på agendaen: 

• Oppsummering DNTs generalforsamling 

• Landsrådet 

• Terminliste Bjerke 2024 

• Høstkonferanse 

• Eventuelt 

Referat blir utarbeidet. 

 

4 Andelslagsseminar. 

Det ble avholdt «Andelslagsseminar» lørdagen i OGP-helgen. 

Henrik Bjørndalen var en av initiativtakerne og fortalte at det var 

over 30 personer til stede. Arrangementet var vellykket. 

Det var oppfølging som Webinar forrige uke, hvor det var påmeldt 

ca 17 personer, men 6 som deltok. 

 

 

5 Arbeidsgruppe. 

Oddvar er blitt med i en arbeidsgruppe som jobber med en 

utviklingskonferanse fredagen i Klasseløpshelgen. 

De som er med i gruppen foruten Oddvar er Per Erik Hagen, Sindre 

L. Nyeng, Øistein Andresen og representanter fra Veikle Balder og 

Norsk Hesteeierforbund. 

Temaer på konferansen: 

• Arrangementer  

• Sponsorarbeid 

 

mailto:dnt.akershus@travsport.no


 
Stiftet 1933 

Org. nr 998 090 024 

Bankkonto 1275.50.07194 

Postboks 194, Økern 0510 Oslo 

Mail: dnt.akershus@travsport.no 

• Digitale verktøy og sosiale medier 

Det satses på interne og eksterne krefter som innledere.  

Oddvar vil ta med seg erfaringene fra sin reise til Umeå-travet og 

hva de har fått til der.  

 

Det blir lagt ut mer informasjon etter hvert på www.travsport.no 

6 Generalforsamling Momarken-selskapene. 

Arnt Foss representerte OAT på generalforsamling i 

Momarkenselskapene, som forløp helt greit. 

Det var mye diskusjon ellers om styrets arbeid. De sliter veldig 

økonomisk, og begge selskapene hadde betydelige underskudd. På 

Momarken har de sagt opp 3 årsverk, og bruker innleide ressurser i 

stedet. 

Styret legger mange planer, og det er mange endringer som må til 

for å komme på rett kjøl igjen. 

 

7 Romeriksmarkedet. 

Oddvar fortalte fra Romeriksmarkedet, som ble gjennomført av Nes 

Travselskap. Det har tidligere vært samarbeid med 

«Gammelbilklubben», men det har vært noen uoverensstemmelser 

og Nes valgte å arrangere alene. 

 

«Gammelbilklubben» har også vært i kontakt med Øvre Romerike 

Travlag med forespørsel om å avholde marked på NTS. ØRT var 

ikke klar over hva som hadde skjedd mellom Nes og klubben, men 

det er ikke gitt tillatelse til marked på NTS. 

 

 

mailto:dnt.akershus@travsport.no
http://www.travsport.no/

